## 中国国际贸易促进委员会青岛市分会中 国国际商会青岛商会

CHINA COUNCIL FOR THE PROMOTION OF INTERNATIONAL TRADE, QINGDAO SUB-COUNCIL CHINA CHAMBER OF INTERNATIONAL COMMERCE, QINGDAO CHAMBER

ADD: ROOM 301, 121 YAN' ANSAN ROAD, QINGDAO, P.R. CHINA ZIP: 266071 TEL: 86-532-83897605,83897105 FAX: 86-532-83897233

## 2015 米兰世博会"青岛日"活动邀请函 Invitation Letter for Qingdao Day of Expo Milano 2015

值此意大利米兰世博会举办之际,青岛市人民政府将于2015年9月17日在意大利米 兰世博会中国馆举办"青岛日"系列活动。届时,中国贸促会、山东省和青岛市政府相关 领导将出席活动。

On the Occasion of Expo Milano 2015, Qingdao Municipal Government will host Qingdao Day in China Pavilion of the Expo on 17<sup>th</sup> September, 2015. Senior leaders of China Council for the Promotion of International Trade (CCPIT), Shandong Province and Qingdao Municipal government will be present at the event.

青岛作为 2008 奥运帆船赛举办城市,在国家"一带一路"战略中具有独特的地理区位和经贸合作基础优势。"青岛日"活动将以"帆都青岛,启航新丝路"为主题,采用展演、主题活动等多种形式,展示我市独特的城市风貌。

Qingdao, as the host city of Olympic Sailing Regatta in 2008, plays an important role in the national "One Belt and One Road" strategy in terms of geographic location and business cooperation with overseas partners. The Qingdao Day themed as "Sailing City Setting off on New Silk Road", will be featured with exhibitions and themed shows so that a whole picture of Qingdao will be given to all guests.

我们诚挚地邀请您于9月17日上午10:00出席"青岛日"系列活动,参加经贸推介会、米兰世博会中国馆迁建签约仪式和商务午宴。(活动详细日程附后。)

We sincerely invite you to attend Qingdao Day events at 10:00 AM on 17<sup>th</sup> September, including the economic and trade promotion seminar, signing ceremony of China Pavilion's Relocation and business luncheon (please find the attached agenda).

期待与您在意大利米兰见面!

Look forward to meeting you in Milano.

联系人: 周萌, Tel: +86-532-83897995, zhoumeng@ccpitqd.org

Contacts: Ms. Zhou Meng

冯文青 Feng Wenqing 会长 Chairman